

MISO SPRAY



Is very effective and suitable for the hotel kitchen, household kitchen and can be used for car industry. It has momentary effect extinguishing fire site, it also can be viewed on our website www.alatnica-mihalec.hr



Vrlo efektan, namjenjen za hotelske kuhinje, kućanstvo, može se koristiti u auto industriji. Trenutni efekt gašenja - vidi stranicu www.alatnica-mihalec.hr



Очень эффективный, пригодный для кухни отеля, домохозяйство, может быть использована в автомобиле industriji. Trenutni Эффект тушения - см. стр. www.alatnica-mihalec.hr



TEKUĆINA



ORDINARY FIRE EXTINGUISHER – We dilute our fluid in the percentage 1 : 3 , can be charged in device which has 20 liter we pour 5 liter our fluid and 15 liter of water. It is faster and more efficiently extinguished the fire site than foam from fire extinguisher. It is tested and can be viewed on our website www.alatnica-mihalec.hr



Našom tekućinom razrijeđenom u omjeru 1:3 može se napuniti svaki postojeći vatrogasni aparat, što znači ako je aparat od 20 litara, tada stavljamo 5 litara naše tekućine i 15 litara vode. Vrlo efikasno i puno brže gasi požarište u odnosu na vatrogasne aparate punjene pjenom.



Наша жидкость разбавляют в соотношении 1:3 можно заряжать каждые существующих лицензии, что означает, что если камера 20 литров, то ставлю 5 литров жидкости и наши 15 литров vode. Vrlo эффективно и более быстро потушили месту пожара по отношению к огнетушителей заполнены пену.

